



Date: 16/01/2024

إشارة: ALG/CO/06/2024

التاريخ: 2024/01/16

Dear Bursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Greeting,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Material Information**الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية**

With reference to the above subject, and according to requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of executive bylaws of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulating securities activities and its amendments, we would like to attach the Disclosure of Material Information Form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته، نود أن نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والإحترام،

يوسف عبدالله القطامي
Vice Chairman
& CEO
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date:	2024/01/16	التاريخ:
Name of The Listed Company:	Ali Alghanim Sons Automotive Co. (K.S.C.P) - ALG	اسم الشركة المدرجة:
		شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع) - الغانم
Material Information		المعلومات الجوهرية
Based on the Chairman of the Board of Directors' statement on 16/01/2024, Ali Alghanim Sons Automotive Company (K.S.C.P) would like to inform you of the following:		بناء على التصريح الوارد من رئيس مجلس الإدارة بتاريخ 2024/01/16، تود شركة أولاد علي الغانم للسيارات (ش.م.ك.ع) إفادتك بما يلي:
1.Auto Mobility LLC (owned by 50% to a subsidiary) is targeting an investment of \$100 million to manufacture Chinese Geely cars in Egypt.		1. أن شركة أوتو موبيليتي ذ.م.م (مملوكة لإحدى الشركات التابعة بنسبة 50%) تستهدف استثمار 100 مليون دولار أمريكي لتصنيع سيارات جيلي الصينية في مصر.
2.Global Auto S.A.E (an associate company) has sold over 4,000 BMW and MINI Cooper cars in Egypt until 2023, including 1,500 cars manufactured locally in Egypt.		2. أن شركة جلوبال أوتو ش.م.م (شركة زميلة) قد قامت ببيع أكثر من 4 آلاف سيارة (بي أم دبليو وميني كوبر) في مصر حتى عام 2023 من بينها 1,500 سيارة تم تصنيعها محلياً في مصر.
3.The dividend distributions for the year 2023 are expected to reach 70 fils per share, based on the approved and paid dividends to shareholders for the first half of 2023, amounting to 35 fils per share. Note that the company will disclose proposed dividend distributions for the second half of 2023 upon the approval of the annual financial statements for 2023 by the Board of Directors.		3. أن توزيعات الأرباح عن عام 2023 متوقع أن تصل إلى 70 فلس للسهم الواحد، وذلك بالإستناد إلى توزيعات الأرباح المعتمدة والمدفوعة للمساهمين عن النصف الأول من عام 2023 والتي بلغت 35 فلس للسهم الواحد، علماً بأن الشركة سوف تقوم بالإفصاح عن توزيعات الأرباح المقترحة عن النصف الثاني من العام 2023 عند إعتقاد البيانات المالية السنوية لعام 2023 من قبل مجلس الإدارة.
Significant effect of the material information on the financial position of the company		أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة
The financial impact will be reflected upon the approval of the annual financial statements for the year 2023.		سوف يظهر الأثر المالي عند اعتماد البيانات المالية السنوية للعام 2023